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R o k o v a n i e 

 
1.) Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Peter Šrámek. Privítal prítomných. Po 

kontrole prezenčnej listiny skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášaniaschopné (prítomných 5 

poslancov obecného zastupiteľstva). Ospravedlnení: Ing. Erik Kúdela, Mgr. Andrea Bíňovská, 

Ing. Michaela Hradileková, Ing. Pavel Havran 

Poslanci mali v písomných podkladoch k dispozícii program rokovania (pozvánka je prílohou 

č. 1 tejto zápisnice).  

 

 

2.) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Za zapisovateľku určujem: Ing. Danielu Višňovú, pracovníčku OcÚ. 

Za overovateľov určujem: JUDr. Martina Harmadyho, Ing. Eriku Brezánsku 

Návrhová komisia: JUDr. Martin Harmady, Ing. Radomír Havran 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 5 

JUDr. Martin Harmady,  Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, 

Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

Bolo prijaté nasledovné: 

Uznesenie č. 203/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje členov návrhovej komisie JUDr. Martina 

Harmadyho a Ing. Radomíra Havrana  

 

Schválenie programu rokovania 

Starosta obce otvoril rozpravu k návrhu programu rokovania.  

Prebehlo hlasovanie o programe 14. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci: 5 

JUDr. Martin Harmady, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Erika 

Brezánska, 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

 Uznesenie č. 204/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva podľa 

predloženého návrhu. 

 

3. Kontrola plnenia uznesení od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Správu o kontrole plnenia uznesení od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva predniesol 

hlavný kontrolór obce Ing. Milan Obický. Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli 

podané pripomienky.  
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Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 5 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, 

Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

 

Uznesenie č. 205/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení od ostatného 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

4.) Informácia o činnosti obecnej rady od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Informáciu o činnosti obecnej rady predniesol starosta obce. 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 5 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, 

Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 206/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obecnej rady od  

ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

 

5.) Informácia o činnosti komisií pri obecnom zastupiteľstve od ostatného zasadnutia 

obecného zastupiteľstva 

Informáciu o činnosti komisií predniesli predsedovia jednotlivých komisií. Starosta obce 

otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

Prebehlo hlasovanie. 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 5 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, 

Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 
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Uznesenie č. 207/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informáciu o činnosti komisií pri obecnom 

zastupiteľstve od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

 

 

6.) Informácia o činnosti obce od ostatného zasadnutia obecného zastupiteľstva  

Informáciu o činnosti obce predniesol starosta obce.  

V čase 16:32 prišiel poslanec P. Havran. 

Počet prítomných poslancov: 6/9 

 

Informácia o činnosti obce  k 14.12.2023  

Registrovaný sociálny 

podnik 

• Kosba cintorín, kosba v rámci celej obce, kosba pred 

podujatím -  Vinobranie 

• Hrabanie trávy 

• Upratovanie –, ZS, OcÚ, ZD, archív, cintorín, 

upratovanie pred akciami a po akciách 

• Údržba budov – opravy, poruchy  

• Čistota a údržba obce 

• Upratovanie obecných budov 

• ZS – rekonštrukcia podlahy, stierkovanie, maľovanie 

• Práce s Ivecom, nakládka, vykládka, prestoje 

• Čistenie vpustí a jarkov 

• Vybavovanie objednávok od občanov 

• Pomoc pri vianočnej výzdobe 

• Osadenie novej dopravnej značky pri fare 

Materská škola 

• Pokračovanie v stavebných prácach 

• Úhrada prvej vystavenej faktúry, podanie ŽOP a 

následné schválenie ŽOP 

• Administratívna kontrola na mieste 

 

Projekty 

• MATERSKÁ ŠKOLA V OBCI RYBNÍK – 

ROZŠÍRENIE KAPACÍT, PRÍSTAVBA 

A NADSTAVBA 

o  konzultácie projektu s konateľom 

LEVSTAV p. Horniakom 

o  konzultácie so stavebným dozorom p. 

Ješkom 

o  konzultácie s p. Baloghovou 

• Elektrifikácia Stará hora – konzultácia 

s elektrárňami, geodetom p. Balúchom 

• Príprava podkladov ku kolaudácii chodník Školská 

ulica – vytýčenie sietí (plyn, voda, elektrika – čaká 

sa na Telekom) 

Opatrovateľská služba 
• Príprava podkladov k ďalšej žiadosti o platbu a 

následným zálohovým platbám 

 

Kultúra, šport • Obecný rozhlas – relácie 
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• Stretnutie so seniormi 

• Jubilanti 

• Rybnícka 10tka a 5ka 

• Svätenie venca 

• Vianočné rozprávkové čítanie 

• Mikuláš 

• Výzdoba v obci 

• Divadelné vystúpenie  Zlatá hus – Divadelný 

ochotnícky súbor GARAĽE 

• Divadelné vystúpenie Čertovsky najkrajšie Vianoce – 

Divadelný ochotnícky súbor GARAĽE 

Rokovania 

• IBV Jarmočná – rokovania ALMA3 

• Tatravagónka 

• ZVAK 

• Právne poradenstvo pre občanov 

• Rokovanie s konateľom LEVSTAV 

• Rokovanie s elektrárňami 

• Rokovanie s vodárňami 

• Rokovanie s p. Kopačkom audítorom pre kybernetickú 

bezpečnosť ohľadom Zákona č. 69/2018 Z.z. a Zákona 

č. 95/2019 Z.z. 

•  

Pripravované aktivity 

• Vianočná akadémia 

• Vianočné trhy 

• Posedenie pod jedličkou 

• Uvítanie nového roka 

Odpady • Odvoz časti navozeného drobného stavebného odpadu 

zo zberného dvora 

Iné aktivity • Konzultácie s elektrikármi ohľadne kolaudácie 

chodníka – Školská 

• Oplechovanie altánku v parku 

• Zakúpenie a osadenie značiek Fara – Zemianska 

 

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu neboli podané pripomienky. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 208/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie informáciu o činnosti obce od ostatného 
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zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

 

7.) Správa o hospodárení obce  

Správu o hospodárení obce a jednotlivé podklady mali poslanci v pracovných materiáloch. 

Správu predniesla účtovníčka obce p. Smadišová. 

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu neboli podané pripomienky. 

 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 209/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie správu o hospodárení obce. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 210/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje použitie rezervného fondu vo výške  85 000 € 

a zmenu rozpočtu č. 2 podľa predloženého návrhu. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 211/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje rozpočtové opatrenie na zmenu účtu zo 428 na 

384.11 na zaúčtovanie kanalizácie podľa predloženého návrhu.  
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8.) Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  

 

Starosta obce vyzval hlavného kontrolóra aby informoval o návrhu plánu kontrolnej činnosti.  

 

Hlavný kontrolór, Ing. Obický informoval na aké smery bude zameraná kontrolná činnosť. 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, do rozpravy sa nikto neprihlásil.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran,  Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 212/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. 

polrok 2024. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran,  Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 213/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo poveruje hlavného kontrolóra vykonať kontroly podľa plánu kontrol na 

I. polrok 2024. 

 

10. Návrh VZN č. 4/2023 

Starosta obce vyzval účtovníčku obce p. Smadišovú aby informovala o zmene v poplatkoch 

v daniach z nehnuteľnosti. 

 

p. Smadišová: VZN č. 4/2023 je postavené na základe úpravy rozdielu medzi najnižšou 

a najvyššou sadzbou v stavbách.  Obec doteraz mala rozdiel vyšší  ako 10-násobok a to hlavne 

u energetických stavbách a ostatných priemyselných stavbách. Uvedený rozdiel sa musí podľa 

§104g zákona č. 582/2004 upraviť u týchto stavieb do roku 2027, čiže posledná možná úprava 

je v roku 2026. Prognóza podielových daní na tento rok je nižšia o viac ako 90 tis. a preto obec 

prijala rozhodnutie upraviť dane v nasledujúci sadzbách v pozemkoch ako aj sadzby 

v stavbách. Úľavy pri rodinných domoch a garážach sme ponechali občanom nad 70 rokov 

a držiteľom ZŤP a ZŤPS. 
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Starosta otvoril k danemu bodu rozpravu, neboli podané žiadne pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran,  Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 214/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku sa uznieslo na VZN č. 4/2023 o dani z nehnuteľnosti. 

 

 

10. Návrh VZN č.5/2023 
Starosta vyzval účtovníčku obce p. Smadišovú aby informovala o VZN o miestnych daniach. 

 

p. Smadišová: Pri návrhu VZN o miestnych daniach sme neupravovali minuloročné VZN, 

nakoľko sa podmienky v obci nezmenili – nemáme hracie stroje, ani ubytovacie zariadenia. 

 

Starosta otvoril k danemu bodu rozpravu, neboli podané žiadne pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran,  Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 215/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku sa uznieslo na VZN č. 5/2023 o miestnych daniach. 

 

 

11.) Návrh VZN č. 6/2023  

 

Starosta vyzval účtovníčku obce p. Smadišovú aby informovala poslancov o zmenách 

poplatkov za komunálny odpad a drobný stavebný odpad. 

p. Smadišová: Návrh VZN o poplatku za komunálny odpad na rok 2024 sme pripravili na 

základe listu od spoločnosti Waste transport, ktorá nám zabezpečuje odvoz odpadu. Na jeho 

základe sme prepočítali navýšenie uloženia a prevozu na sumu 11,01€/t plus predpokladaná 

inflácia 12,8%. Po konzultáciách a hľadania možností sa dospelo k rozhodnutiu navýšiť 

doterajšiu sumu 30€/osoba/rok na 35€/osoba/rok. Obec bude v roku 2024 vyrubovať sumu na 

základe paušálneho poplatku. 

 

Starosta obce otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 
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Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran,  Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč,  

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 216/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku sa uznieslo na VZN č. 6/2023 o poplatku za komunálny 

odpad a drobný stavebný odpad. 

 

V čase 17:25 prišla poslankyňa M. Hradileková 

Počet prítomných poslancov 7/9 

 

12.) Návrh rozpočtu na rok 2024 

Starosta vyzval účtovníčku obce aby informovala o návrhu rozpočtu na rok 2024. 

p. Smadišová: Návrh rozpočtu na rok 2024 sme pripravili na základe dostupných informácií 

o predpokladaných podielových daniach, s úpravou daní z pozemkov, zo stavieb a bytov ako aj 

poplatku za komunálny odpad. Bežné príjmy a bežné výdavky sa upravili na základe príjmov 

a výdavkov roku 2023, kedy boli mzdy zamestnancom obce aj školy upravené na základe 

Vyššej kolektívnej zmluvy na rok 2023a toto navýšenie je platné aj v roku 2024. 

Kapitálové príjmy a výdavky zatiaľ neriešime, nakoľko nemáme podpísanú zmluvu. Až keď 

budú refundované výdavky na nadstavbu MŠ budeme upravovať rozpočet zmenou. 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané žiadne pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 217/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje rozpočet obce Rybník na rok 2024. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  
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Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 218/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie viacročný rozpočet na roky 2025-2026. 

 

 

 

Stanovisko k rozpočtu obce predniesoll aj hlavný kontrolór obce. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 219/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo obce Rybník  berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce 

Rybník k návrhu rozpočtu na rok 2024 a roky 2025 a 2026 

 

 

13. Plán zasadnutí OZ a OR 

 

Podľa § 14 zákona o obecnom zriadení sa OR schádza podľa potreby, najmenej raz za tri 

mesiace. Starosta predložil obecnému zastupiteľstvu návrh plánu zasadnutí obecnej rady na rok 

2024. 

Podľa § 12 zákona o obecnom zriadení OZ zasadá podľa potreby, najmenej však raz za tri 

mesiace. Starosta pred obecnému zastupiteľstvu plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 

2024. 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 220/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje plán zasadnutí obecnej rady na rok 2024. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 
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Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 221/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 

2024. 

 

14. Žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce Rybník 

 

Poslancom boli v materiáloch zaslané žiadosti o dotácie z rozpočtu a tabuľka žiadostí 

s navrhovanou sumou z ekonomickej komisie. 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu. 

 

Pre OFK navrhla poslankyňa M. Hradileková navrhovanú sumu ekonomickej komisie 8000 € 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 1 

Peter Kováč  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 222/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 8 000€ 

pre OFK Rybník. 

 

Poľovnícke združenie Rybník 

Poslanec P. Havran skonštatoval, že požadovaná dotácia nie je v súlade s VZN č. 2/2023 , 

v žiadosti boli uvedené neoprávnené výdavky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 223/12/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  neschvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 1 

500€ Poľovníckemu združeniu Rybník na projekt Údržba a čistota ciest a chodníkov v k.ú. 

Obce Rybník, nakoľko vo svojej žiadosti o dotáciu na rok 2024 predložili žiadosť na 

neoprávnené výdavky v zmysle s VZN č. 2/2023.  
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Vinohradnícky spolok Rybník 

Pri žiadosti vinohradníkov sa zhodli poslanci, že vo svojej žiadosti majú oprávnené výdavky 

a súhlasia s navrhovanou sumou 1 500 € z ekonomickej komisie. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 224/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 1 500€ 

Vinohradníckemu spolku Rybník na projekt Deň otvorených pivníc Kráľovka – Rybník. 

 

OZ Krivín 

Poslanci navrhli pre OZ Krivín 1000 €.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 225/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 1 000€ 

OZ Krivín na projekt Prezentovanie živej kultúry a spojenie spoločných tradícií so 

zahraničnými Slovákmi a uchovanie tradícií našich otcov. 

 

FS Mareka Uhnáka 

Poslanec P. Havran skonštatoval, že požadovaná dotácia nie je v súlade s VZN č. 2/2023 , 

v žiadosti boli uvedené neoprávnené výdavky. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 226/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  neschvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 750€ 
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FS Mareka Uhnáka na projekt s názvom Nákup ozvučovacej techniky. Podpora verejnej 

prezentácie hudobného folklóru ,,Tekovského regiónu", nakoľko vo svojej žiadosti o dotáciu 

na rok 2024 predložili žiadosť na neoprávnené výdavky v zmysle s VZN č. 2/2023. 

 

MO MS Rybník 

 

Pri žiadosti MO MS  sa zhodli poslanci, že vo svojej žiadosti majú oprávnené výdavky 

a súhlasia s navrhovanou sumou 1 000 € z ekonomickej komisie. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 227/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 1 000 

€ Miestnemu odboru Matice slovenskej Rybník na projekt Vzorkovník materiálu na výrobu 

krojov a súčastí. 

 

MO MS Rybník  

 

Poslanec R. Havran navrhol výšku dotácie 500 €. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 228/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 500 € 

Miestnemu odboru Matice slovenskej Rybník na projekt Pesničky starých mám. 

 

 

OZ  Spoznávame svet a Slovensko 

Poslankyňa Hradileková navrhla výšku dotácie 250 € 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 5 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. Radomír Havran, 

Ing. Michaela Hradileková 

"proti":1 
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Ing. Pavel Havran 

"zdržal sa": 1 

Peter Kováč  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 229/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 250 € 

Spoznávame svet a Slovensko na projekt spoznávací zájazd. 

 

OZ Potulky chotármi 

 

Pri žiadosti OZ Potulky chotármi  sa zhodli poslanci, že vo svojej žiadosti majú oprávnené 

výdavky a súhlasia s navrhovanou sumou 2 000 € z ekonomickej komisie. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 230/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 2 000€ 

OZ Potulky chotármi na projekt Podpora a rozvoj cestovného ruchu. 

 

Peter Maszay 

 

Pri žiadosti od Petra Maszaya  sa zhodli poslanci, že vo svojej žiadosti majú oprávnené výdavky 

a súhlasia s navrhovanou sumou 800 € z ekonomickej komisie. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 231/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce Rybník vo výške 800€ 

Petrovi Maszayovi na projekt HANDBIKE 2024. 
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15. Žiadosti o prenájom nebytových priestorov – Kaštieľ 

 
Z dôvodu končenia nájomných zmlúv v budove bývalého archívu je potrebné schváliť zámer 

prenájmu pre žiadateľov a následne samotné uzatvorenie zmluvy so žiadateľmi. Žiadosti mali 

poslanci priložené v materiáloch. 

 

Jozef Havran – miestnosť č. 4 

Poslanci sa zhodli na schválení zámeru pre p. Jozefa Havrana. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 232/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer prenájmu nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v budove bývalého Kaštieľa pre žiadateľa: Jozef Havran, bytom Hronská 

337/5, 935 23 Rybník miestnosť č. 4 v zmysle IN č. 003/2023 Zásady hospodárenia s majetkom 

obce Rybník.  

 
Klub vojenskej histórie Slovenská brána 

Noví žiadatelia o priestory v podkroví,  ktorí plánujú vytvoriť expozíciu vojenskej histórie.  

 
Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 233/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer prenájmu nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v budove bývalého Kaštieľa pre žiadateľa: Klub Vojenskej Histórie 

Slovenská brána, o.z., Veľké Kozmálovce 231, 935 21 Veľké Kozmálovce podkrovná časť 

v zmysle IN č. 003/2023 Zásady hospodárenia s majetkom obce Rybník.  

 

Milan Švec 

Poslanci sa zhodli o schválení zámeru prenájmu priestorov pre p. Milana Šveca. 

 

Prebehlo hlasovanie. 
Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 
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Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 
Uznesenie č. 234/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer prenájmu nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v budove bývalého Kaštieľa pre žiadateľa: Milan Švec, bytom Na 

prieložkách 404/3, 935 23 Rybník miestnosť č. 104 v zmysle IN č. 003/2023 Zásady 

hospodárenia s majetkom obce Rybník.  

 
OZ Entropia  

Poslanci sa zhodli o schválení zámeru prenájmu priestorov pre OZ Entropia. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 
Uznesenie č. 235/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer prenájmu nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v budove bývalého Kaštieľa pre žiadateľa: OZ Entropia, so sídlom Sv. Anny 

468/9, 935 23 Rybník, IČO: 53 542 495 miestnosť č. 109 v zmysle IN č. 003/2023 Zásady 

hospodárenia s majetkom obce Rybník.  

 
MO MS Rybník 

Poslanci sa zhodli o schválení prenájmu priestorov pre MO MS Rybník. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 236/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer prenájmu nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v budove bývalého Kaštieľa pre žiadateľa: Miestny odbor Matice slovenskej 

Rybník, so sídlom Továrenská 18, 935 23 Rybník, IČO: 55339344 miestnosť č. 106 v zmysle 

IN č. 003/2023 Zásady hospodárenia s majetkom obce Rybník.  
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Vinohradnícky spolok Rybník 

Poslanci sa zhodli o schválení prenájmu priestorov pre Vinohradnícky spolok 

Rybník. 

 
Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 
Ing. Marian Havran 

Poslanci sa zhodli o schválení prenájmu priestorov pre Ing. Mariana Havrana. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 238/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer prenájmu nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v budove bývalého Kaštieľa pre žiadateľa: Ing. Marian Havran, Perecká 

2965/8, 934 05 Levice miestnosť č. 10, č. 11, č. 12, č. 13. v zmysle IN č. 003/2023 Zásady 

hospodárenia s majetkom obce Rybník.  

 

Miestnosť č. 14 

 

Poslanci sa zhodli o schválení prenájmu miestnosti č. 14. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 239/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje zámer prenájmu nebytových priestorov 

nachádzajúcich sa v budove bývalého Kaštieľa miestnosť č. 14 v zmysle IN č. 003/2023 Zásady 
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hospodárenia s majetkom obce Rybník.  

 

16. Informácia o prijatí internej normy č. 4/2023 – Sadzobník poplatkov za 

odplatné služby poskytované obcou Rybník. 

 
Starosta informoval o internej norme ohľadom poplatkov za odplatné služby.  

Prebehlo hlasovanie.  

 

20:05 hod. Poslankyňa Ďurovská opustila priestor rokovania.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, Ing. Radomír Havran, Peter 

Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 240/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie informáciu o prijatí internej smernice č. 

4/2023 – Sadzobník poplatkov za odplatné služby poskytované obcou Rybník 

 

20:07 – poslankyňa Ďurovská sa vrátila do rokovacej miestnosti. 

 

Starosta navrhol v čase 20:10 hod. 10 min prestávku. 

20:15 prišiel občan R. Jamrich. 

20:20 – pokračovanie rokovania. 

 

17. Rôzne 
 

a) Odkúpenie pozemku - Jamrich 

 

Starosta informoval, že v materiáloch mali poslanci priloženú žiadosť, ktorá bola prerokovaná 

aj Komisiou výstavby, životného prostredia. Starosta dal slovo hosťovi p. Rastislavovi 

Jamrichovi aby informoval poslancov o situácii a aby uviedol dôvod odkúpenia pozemku.  

 

Poslanci sa zhodli aby sa zatiaľ schválil zámer odpredaja a ďalšie detaily budú dojednané na 

zastupiteľstve, kedy sa bude preberať samotný odpredaj.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 241/12//2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje zámer odpredaja pozemku parc. č. 2621/7 /C-
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KN/ o výmere 77 m2 v k.ú. Rybník pre žiadateľa Ing. Rastislava Jamricha, bytom Ľ. Štúra 

484/31, 934 01 Levice spôsobom hodným osobitného zreteľa. Osobitný zreteľ v zmysle IN č. 

003/2023. 

 

 

b) Odkúpenie pozemku Hrúzová, Holková 

 

Poslanec R. Havran informoval, že žiadosť už bola prerokovávaná na OZ a aj komisiou 

výstavby, životného prostredia a komisia nemá námietky voči schváleniu odpredaja. 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 242/12/2023 
Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje predaj pozemku vo vlastníctve obce Rybník,  
diel č. 11 o výmere 34 m2, ktorý je pričlenený k novovzniknutej parcele reg. C, 

evidovanej na katastrálnej mape, pod parcelným č. 524/31, druh pozemku: zastavaná 
plocha a nádvorie, výmera parcely v zmysle geometrického plánu je  34 m2, ktorý sa 
nachádza v katastrálnom území obce Rybník, bol odčlenený z parcely reg.E, evidovanej 
na mape určeného operátu, s parcelným č. 524/6, k.ú. Rybník, v zmysle geometrického 
plánu č. 10/2023, ktorý vyhotovil Ing. Veronika Predajnianská,  Vojenská č. 76, 934 01 
Levice, IČO: 40316921, dňa 24.2.2023, autorizačné overenie dňa 24.2.2023, úradné overenie 
Ing. Erika Zakhariásová, zo dňa 6.3.2023, č. overenia 234/2023.  
Odpredaj sa schvaľuje spôsobom osobitného zreteľa, podľa ust. § 9a ods. 15 písm.f) 
zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí, v prospech kupujúcich Viera Hoľková, nar. 
31.7.1964, bytom Hlboká 32 Levice, a Anna Hrúzová,  nar. 01.07.1963,  bytom Hlavná 
165/126, 935 23 Rybník.  
Osobitný zreteľ: Pozemok je v blízkosti postaveného domu kupujúcich, vlastníci domu 
udržujú daný pozemok,  a obec nepredpokladá v budúcnosti využitie tohto pozemku. 
Cena za 1 m2 je 20,-€. 

 

 

c) Oprava uznesenia Monika Miškovičová Savová 

Obec predávala p Monike Savovej obecné parcely, diely 1 3 v zmysle geometrického plánu v 

prílohe, pôvodne bol zámer predať aj ten diel č 2, kde bol umiestnený stĺp, to ale nakoniec 

schválené nebolo. 

Kataster nám prevod nezapísal, pôvodný geometrický plán je robený tak, že bolo nutné 

previesť aj ten novovzniknutý diel č.2, na ktorom stĺp stál, alebo geometrický plán prerobiť. 

Ak by sme ale predávali aj parcelu kde stĺp je, v tom prípade nám stačí aj starý geometrický 

plán, OZ musí schváliť predaj aj dielu 2. 

 

Poslankyňa Hradileková informovala, že stĺp nie je problém. 

Poslanci sa dohodli, že odpredajú aj diel č.2 v zmysle GP.  
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Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 243/12/2023 

 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje predaj dielov pozemku vo vlastníctve 
obce Rybník,  
diel č. 1 o výmere 16 m2 ktorý je pričlenený  k novovzniknutej parcele reg. C, 

evidovanej na katastrálnej mape, pod parcelným č. 242/26, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie, výmera parcely v zmysle geometrického plánu je  343 m2, 

Diel č. 2 o výmere 3 m2 ktorý, je pričlenený  k novovzniknutej parcele reg. C, 

evidovanej na katastrálnej mape, pod parcelným č. 242/27, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie , výmera parcely v zmysle geometrického plánu je  685 m2,  

Diel č. 3 o výmere 7 m2 ktorý, je pričlenený  k novovzniknutej parcele reg. C, 

evidovanej na katastrálnej mape, pod parcelným č. 242/27, druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie , výmera parcely v zmysle geometrického plánu je  685 m2,  

ktoré sa nachádzajú v katastrálnom území obce Rybník, boli odčlenené z parcely reg.C, 
evidovanej na katastrálnej mape, s parcelným č. 526, k.ú. Rybník, v zmysle 
geometrického plánu č. 45/2022, ktorý vyhotovil Ing. Ján Predajnanský, Vojenská 
2546/76, 934 01 Levice, IČO: 34282173, dňa 25.4.2022, autorizačné overenie dňa 
25.4.2022, úradné overenie Ing. Erika Zakhariásová zo dňa 12.5.2022, č. overenia 
520/2022.  
Odpredaj sa schvaľuje spôsobom osobitného zreteľa, podľa ust. § 9a ods. 15 písm.f) 
zákona č. 138/1991 Zb. O majetku obcí, v prospech Moniky Miškovičovej Savovej, 
bytom Železničná ulica č. 47/65, 935 23 Rybník, nar. 28.3.1973. Osobitný zreteľ: 
pozemky obec nevyužíva a nebude využívať, nakoľko sa nachádzajú v blízkosti 
pozemku Moniky Miškovičovej Savovej, ktorá sa o ne stará. Cena za 1 m2 je 20,-€. 
Uvedené uznesenie opravuje pôvodné uznesenie vydané pod č. 100/3/2023 zo dňa 
30.3.2023. Cena za 1 m2 je 20,-€. 
 

d) Žiadosť o odkúpenie parkovacieho miesta Barabášová, Barabáš 

 

Darina Barabášová a Pavol Barabáš doručili  dňa 09.10.2023 žiadosť na odkúpenie 

parkovacieho miesta na parcele č. 524/1 pred bránou ich domu, ktoré na základe uznesenia OZ 

zo dňa 11.04.2008 užívali na parkovanie osobného motorového vozidla.  

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 
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Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 244/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  neschvaľuje odkúpenie parkovacieho miesta pre žiadateľov 

Darinu Barabášovú a Pavla Barabáša, bytom Tepličná 380/42, 935 23 Rybník  

 

 

e) Žiadosť na vydanie záväzného stanoviska k zmene druhu pozemku – Kajaba, 

Kinči 

Poslanec R. Havran informoval, o ktoré parcely sa jedná a kde sa nachádzajú a ako komisia 

výstavby, životného prostredia súhlasia so zmenou druhu pozemku 

Poslanci k danej žiadosti nemali námietky. 

 

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 245/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  nemá námietky voči žiadosti Mikuláša Kajabu, bytom 

Lipová č.72/22, 935 21 Tlmače-Lipník a Tomáša Kinčiho, bytom Hlavná č. 262/25, 935 23 

Rybník.  o zmene druhu pozemku na parc. č. 1008/2 /C-KN/, druh pozemku: vinica, o výmere 

750 m2 v k.ú. Rybník na druh pozemku záhrada a parc. č. 1009 /C-KN/, druh pozemku trvalý 

trávnatý porast, o výmere 992 m2 v k.ú. Rybník na druh pozemku záhrada. 

 

f) Žiadosť o zmenu druhu pozemku – Šamo B. 

Poslanec R. Havran informoval, o ktoré parcely sa jedná a kde sa nachádzajú a ako komisia 

výstavby, životného prostredia súhlasia so zmenou druhu pozemku 

Poslanci k danej žiadosti nemali námietky. 

 

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Uznesenie č. 246/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  nemá námietky voči žiadosti Branislava Šamu, bytom 

Družstevná 520/34, 935 23 Rybník.  o zmene druhu pozemku na parc. č. 987/1 /C-KN/, druh 

pozemku: orná pôda, o výmere 24 m2 v k.ú. Rybník na druh pozemku zastavaná plocha. 

 

 

 

g) Žiadosť o prenájom obecného pozemku – Štefáneková P. 

 

Žiadateľka žiadala v minulosti o odpredaj daného pozemku, avšak ten obecné zastupiteľstvo 

zamietlo. Následne podala žiadosť o prenájom pozemku tiež za účelom drobnej chovateľskej 

činnosti. Poslanci s daným prenájmom nesúhlasia. 

 

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 247/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku neschvaľuje žiadosť pani Patrície Štefánekovej, bytom 

Hlavná 124/60, 935 23 Rybník na prenájom nehnuteľnosti parcely č. 751 /C-KN/ o výmere 

5884 m2. 

 

 

h) Žiadosť o zámenu pozemkov a zámer výstavby bytových jednotiek – Holka Martin  

 

Pán Holka sa dostavil osobne na obecné zastupiteľstvo, aby poslancov informoval o svojom 

zámere zámeny pozemkov. Jedná sa o pozemky na Kráľovke a Na prieložkách, ktoré sú vo 

vlastníctve p. Holku Martina. Má záujem o zámenu s pozemkami, ktoré sa nachádzajú pri 

bytovke na ulici Železničná. P. Holka doložil znalecký posudok, ktorý si poslanci žiadali na 

predchádzajúcom plánovanom zastupiteľstve. Tiež doložil vyjadrenie od elektrární o možnosti 

napojenia sa na trafo. Elektrárne dali kladné stanovisko o napojenie sa k elektrickej sieti. Avšak 

nepredložil znalecký posudok ale vyjadrenie realitnej agentúry s informáciou o všeobecnej 

trhovej cene za účelom zámeny pozemkov. 

 

21:57 Poslanec R. Havran navrhol  rokovanie po 22:00 

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Uznesenie č. 248/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje na návrh poslanca R. Havrana predĺžiť rokovanie po 22:00 

hod. 

 

Poslanci sa zhodli, že zatiaľ schvália zámer zámeny pozemkov a následne na ďalšom 

plánovanom zasadnutí OZ budú daný bod ďalej prerokovávať.  

 

 

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 1  

Peter Kováč 

 

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 249/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje zámer zámeny pozemkov s Ing. Martinom 

Holkom parc. č.2441/3, 2441/8 vo vlastníctve obce Rybník za pozemky na parc. č. 1046/7 

a časť pozemku parc. č. 2563 vo vlastníctve Ing. Martina Holku podľa predloženej žiadosti 

spôsobom osobitného zreteľa v súlade s IN č. 003/2023 Zásady hospodárenia s majetkom obce 

Rybník.  

 

 

i) Odpredaj  pozemku pozemku – Demianová, Demian  

 

V materiáloch mali poslanci priloženú žiadosť. Daná žiadosť bola prerokovaná aj na zasadnutí 

Komisie výstavby, životného prostredia a súhlasia s odpredajom. 

Poslanci sa zhodli, že súhlasia s odpredajom časti pozemku  

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 250/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku schvaľuje predaj pozemku vo vlastníctve obce Rybník,  
diel č. 1 o výmere 13 m2 ktorý je pričlenený k novovzniknutej parcele reg. C, evidovanej 

na katastrálnej mape, pod parcelným č. 524/32, druh pozemku: ostatná plocha, výmera 

parcely v zmysle geometrického plánu je  13 m2, ktorý sa nachádza v katastrálnom území obce 

Rybník, bol odčlenený z parcely reg.E, evidovanej na mape určeného operátu, s parcelným č. 

524/6, k.ú. Rybník, v zmysle geometrického plánu č. 6/2023, ktorý vyhotovil Ing. Vladimír 

Balúch, Kpt. Nálepku č. 36, 934 01 Levice, IČO: 34690310, dňa 11.9.2023, autorizačné 

overenie dňa 11.9.2023, úradné overenie Ing. Igorom Kopanicom, zo dňa 13.9.2023, č. overenia 
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1038/2023.  
Odpredaj sa schvaľuje spôsobom osobitného zreteľa, podľa ust. § 9a ods. 15 písm.f) zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí, v prospech kupujúcich Mareka Demiana, nar. 22.3.1991, bytom 

Lipová 72/20, 935 23 Tlmače - Lipník, a Veroniky Demianovej,  nar. 17.8.1993,  bytom Hlavná 

122/163, 935 23 Rybník.  
Osobitný zreteľ v zmysle IN č. 003/2023: Pozemok je v blízkosti postaveného domu 

kupujúcich, vlastníci domu udržujú daný pozemok,  a obec nepredpokladá v budúcnosti 

využitie tohto pozemku. Cena za 1 m2 je 20,-€.  
 

 

j) Žiadosť o odkúpenie časti pozemku parc. č. 1047/2 /C-KN/ - Gellen Miroslav 

 

Žiadosť bola priložená v materiáloch pre poslancov. Žiadosť bola tiež predmetom zasadnutia 

Komisie výstavby, životného prostredia. Poslanci OZ sa však zhodli, že daný pozemok 

neodpredajú. 

 

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 251/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  neschvaľuje odpredaj časti pozemku p.č. 1047/2 žiadateľa 

Miroslava Gellena, bytom Družstevná ulica 521/33, 935 23 Rybník  o výmere 8 m2 v k.ú. 

Rybník. 

 

k) Žiadosť o úpravu obecného pozemku – Gregáň A. 

 

Poslanec R. Havran informoval, o ktorý pozemok ide, avšak daný pozemok nie je vo vlastníctve 

obce, no je potrebné aby žiadateľ oslovil majiteľov pozemkov, ktorých sa úprava týka a aby 

informoval obec ohľadom postupu prác- použitých materiálov, nakoľko ide o verejné 

priestranstvo.  

Prebehlo hlasovanie.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 252/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie žiadosť Adriána Gregáňa, bytom 

Družstevná 522/36, 935 23 Rybník o úpravu parkovného miesta k.ú. Rybník v zmysle 

predloženej žiadosti. Obec nie je vlastníkom predmetných pozemkov. 
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l) Žiadosť o súhlas obce s rozšírením obecnej cesty na náklady žiadateľa – Dukát 

Stanislav 

Jedná sa o cestu do čertovho kúta, avšak cesta nie je obecná, nachádzajú sa tam súkromní 

vlastníci. 

Poslanci sa zhodli, že žiadosť neschvália. 

Prebehlo hlasovanie.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 253/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  neschvaľuje žiadosť Stanislava Dukáta, bytom Hlavná 207, 

935 23 Rybník. 

 

 

 

m) Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Frtús 

 

Starosta vyzval p. R. Havrana aby informoval poslancov o tomto bode. 

p. R. Havran informoval, že sa jedná o cestu, ktorú má p. Frtús medzi svojimi dvoma vinicami 

a odkúpením by chcel vinice spojiť.  Žiadosť bola už preberaná na OZ a rovnako aj v komisii 

výstavby, životného prostredia. Komisia výstavby, životného prostredia bola na obhliadke 

a v predchádzajúcom plánovanom zastupiteľstve navrhli odpredaj len v takom prípade, že budú 

mať majitelia okolitých pozemkov zaručený prístup.Komisia komunikovala s vlastníkmi 

okolitých pozemkov a súhlasili.  Poslanci sa však zhodli, že daný obecný pozemok neodpredá.  

Prebehlo hlasovanie.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  neschvaľuje odkúpenie časti pozemku parcela registra „C“ 

č. 4303 o výmere 300 m2 pre Radoslava Frtúsa, bytom Slnečnicová ul. 3, 934 01 Levice . 

 

 

n) Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Tušanová Miroslava 
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Poslanec R. Havran informoval o pozemku, ktorý by chcela p. Tušanová kúpiť. Jedná sa 

o predzáhradku na ulici hlavná.  Je však potrebné dopracovať a predložiť GP, na základe 

ktorého sa bude ďalej rokovať. 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky. 

 

Prebehlo hlasovanie.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 255/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  berie na vedomie žiadosť o odkúpenie časti pozemku 

parcela registra „C“ č. 525/1o výmere 1,80 x 19,50 m pre Miroslavu Tušanovú, bytom Hlavná 

251/45, 935 23 Rybník. 

 

 

o) Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Švec M.  

Daná žiadosť bola prerokovaná na komisii životného prostredia a aj na OZ. Žiadateľ plánoval 

odkúpiť daný pozemok z dôvodu prechodu na svoj pozemok, ktorý sa nachádza v blízkosti. 

 

Poslanci sa však zhodli, že neschvaľujú odpredaj daného pozemku na Kráľovke. 

 

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 6 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 1 

Peter Kováč, 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 256/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  neschvaľuje odkúpenie časti pozemku parcela registra „C“ 

č. 894/1o výmere 150 m2 pre Miroslava Šveca, bytom Ul. Sv. Anny 474/21, 935 23 Rybník. 

 

p) Žiadosť o úpravu obecného pozemku - Žúbor 

 

Žiadateľ p. Žúbor podal žiadosť o úpravu obecného pozemku z dôvodu pokládky zámkovej 

dlažby. Poslanci nemali pripomienky. 

Prebehlo hlasovanie.  
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Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č.257/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje žiadosť pána Juraja Žúbora, bytom Záhradná 

903/8, 935 23 Rybník o pokládku zámkovej dlažby na parcelu č. 2204/3 pozemku parcely 

registra „C“ vedenej na LV č. 1 k.ú. Rybník  

 

 

q) Žiadosť o rozšírenie vjazdu – Hríbik P. 

Žiadateľ podal žiadosť na rozšírenie vjazdu na pozemok. Komisia výstavby, životného 

prostredia bola na obhliadke a nemá námietky voči úprave. 

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 258/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  schvaľuje  žiadosť pána Petra Hríbika, bytom Svätej Anny 

924/20, 935 23 Rybník o rozšírenie vjazdu na parcelu č. 1359/50 pozemku parcely registra „C“ 

vedenej na LV č. 2077 k.ú. Rybník za dodržania podmienok stanovených komisiou výstavby 

a životného prostredia. 

 

r. Odpredaj vodovodného potrubia Kráľovka, Záhradná 

 

Starosta informoval, že daný bod bol prerokovaný na neplánovanom OZ, kde bol schválený 

zámer odpredaja a teraz je potrebné schváliť samotný odpredaj vodovodu v prospech ZsVs.  

 

Starosta otvoril k danému bodu rozpravu, neboli podané pripomienky.  

 

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  
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Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

 

Uznesenie č. 259/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku : 

 

vyhlasuje  

 

v súlade s §7a ods. 2 psím. C) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov majetok obce: 

 

Vodovodné potrubie ul. Kráľovka: (verejný vodovod LT DN100 v dĺžke 178 m, 5 ks 

vodovodných prípojok) 

 

Vodovodné potrubie ul. Záhradná: (verejný vodovod LT DN100 v dĺžke 315 m, 2ks 

podzemných hydrantov, 12 ks vodovodných prípojok) 

 

Za trvale prebytočný 

 

schvaľuje  

 

a) Predaj majetku obce Rybník 

1. „Vodovodné potrubie ul. Kráľovka“ 

LT DN100 v dĺžke 178 m 

Pripojenia na rozvádzaciu vetvu (odbočenia) s uzáverom v počte 5 ks 

 

2. „Vodovodné potrubie ul. Záhradná” 

LT DN100 v dĺžke 315 m 

Pripojenia na rozvádzaciu vetvu (odbočenia) s uzáverom v počte 12 ks 

 

Do výlučného vlastníctva Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s., Nábrežie za 

hydrocentrálou 4, 949 60 Nitra za kúpnu cenu 1,00 EUR 

 

Spôsobom z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa §9a ods. 15 písm. f) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov v súlade so Zásadami hospodárenia a 

nakladania s majetkom obce Rybník.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že vlastníkom predmetu vodovodu je 

obec, ale po celú dobu jeho existencie je tento užívaný a spravovaný ZSVS a.s. a novým 

vlastníkom sa stane Západoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s. , ktorej akcionárom je obec 

Rybník a nový vlastník bude znášať náklady na opravy a starostlivosť o predmet prevodu. 

Zámer bol zverejnený 28.11.2023 na úradnej tabuli a webovom sídle obce. 

 

 

s. Zmena druhu pozemku parc. č. . 2757/2, 2756/4, 2756/2, 2758/12, 2757/1 /C-

KN/, – Vojtech Ižold 

 

Poslanec R. Havran informoval, o ktoré parcely sa jedná a kde sa nachádzajú a ako komisia 

výstavby, životného prostredia súhlasia so zmenou druhu pozemku 

Poslanci k danej žiadosti nemali námietky. 
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Daná zmena bola odkonzultovaná na Spoločnom obecnom úrade s Ing. Kupčom.  

Prebehlo hlasovanie. 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

Uznesenie č. 260/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku  nemá námietky voči žiadosti Vojtecha Ižolda, bytom 

Železničná 92/5A, 935 23 Rybník, ktorej prílohou bol GP č. 96/2023 vyhotovený 16.07.2023 

Ing. Veronikou Predajnianskou úradne overil Ing. Igor Kopanica 21. júla 2023 číslo overenia 

833/2023. 

 

 

t. Žiadosť o úpravu obecného pozemku – Gašparová P. 

Poslanec R. Havran informoval, o ktorý pozemok ide, avšak daný pozemok nie je vo vlastníctve 

obce, no je potrebné aby žiadateľka oslovila majiteľov pozemkov, ktorých sa úprava týka a aby 

informovala obec ohľadom postupu prác - použitých materiálov, nakoľko ide o verejné 

priestranstvo.  

Prebehlo hlasovanie.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5  

Uznesenie č. 261/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku berie na vedomie žiadosť pani Petry Gašparovej, bytom 

Družstevná 504/18, 935 23 Rybník o úpravu obecného pozemku k.ú. Rybník v zmysle 

predloženej žiadosti. Obec nie je vlastníkom predmetných pozemkov. 

 

u. Zmena druhu pozemku – Švaral 

Starosta informoval, o ktorú parcelu sa jedná a kde sa nachádza.  

Poslanci k danej žiadosti nemali námietky. 

Prebehlo hlasovanie.  

 

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 
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Uznesenie č. 262/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku nemá námietky voči žiadosti zmeny druhu pozemku  pána 

Jozefa Švaralu, bytom Ul. Dlhá č. 48, 935 21 Tlmače-Lipník parc. č. 3115/2 o výmere 23 m2 

vyčlenenej z parc. č. 3115 druh pozemku: záhrada na druh pozemku: zastavaná plocha v zmysle 

GP č. 063/2023, ZPM 1525 úradne overený OU LV, katastrálnym odborom pod č, 1307/2023 

dňa 08.11.2023 

 

v. Zmena  druhu pozemku Martíny L. 

Starosta informoval, o ktorú parcelu sa jedná a kde sa nachádza.  

Poslanci k danej žiadosti nemali námietky. 

Prebehlo hlasovanie.  

Hlasovanie:  

˝za˝ hlasovali poslanci : 7 

JUDr. Martin Harmady, Ing. Pavel Havran, Ing. Erika Brezánska, MUDr. Iveta Ďurovská, Ing. 

Radomír Havran, Peter Kováč, Ing. Michaela Hradileková 

"proti": 0 

"zdržal sa": 0  

Bolo prijaté nasledovné: 

Prítomnosť/kvórum = 9/5 

 

Uznesenie č. 263/12/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Rybníku nemá námietky voči žiadosti zmeny druhu pozemku pána 

Ladislava Martínyho , bytom Hlavná 197/93, 935 23 Rybník parc. č. 755/11 o výmere 41 m2, 

vyčlenenej z parc. č.755/4 druh pozemku TTP na druh pozemku: zastavaná plocha v zmysle 

GP č. 190/2023, vyhotovil Ing. Dávid Duchoň, úradne overil Ing. Erika Zakhariásová 

01.08.2023 

 

18.  Interpelácie 

Neboli podané.  

 

 

 

19.  Diskusia 

 

V diskusii neboli podané žiadne diskusné príspevky. 

 

 

 

20. Záver 

 

Na záver zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce poďakoval prítomným za účasť a 14. 

zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Rybníku ukončil.  
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Peter Šrámek, starosta obce                                  ................................... 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

JUDr. Martin Harmady         ..................................... 

 

Ing. Erika Brezánska      .................................... 

   

Zapisovateľka: 

Ing. Daniela Višňová, pracovníčka OcÚ                                       .................................... 

 

 

 

 

 

 


